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Betreft : verslag raad van bestuur – dinsdag 01/12/2020 – MS Teams (vanuit ons kot) 
 

Instantie Naam voornaam 

0
8
/0

1
/2

0
 

2
6
/0

2
/2

0
 

1
5
/0

6
/2

0
 

0
1
/1

2
/2

0
 

KB Avelgem Ghesquiere Caroline v x x  

No Limit Team 
 

Coulembier Sammy     

Depaepe Stefaan x x x x 

Kerdavo Avelgem Vandamme Heidi 
x v x 

X 
(vv) 

Tennisclub Avelgem 
Vercoutere Guy   x  

Vanderbeken Sigrid + Niki x x x x 

KVK Avelgem 
Delrue Koen x v OS  

De Jonghe Eddy    X N 

Gemeenschapsonderwijs Lens Pieter x v x  

Onder Ons Outrijve Vanhamme Luc x x  x 

SKIBO Callewaert Jean Claude x x x x 

Sint Jan Berchmanscollege Vanwambeke Lieve x x x x 

basisschool De Toekomst Rommens Piet  v v  

karate-do Avelgem Verriest Johan   x x 

Deskundige (voorzitter) Frooninckx Alex x x x x 

Sint-Jan Berchmans Bassischool 
Avelgem Cruyt Els 

 v x v 

Waarnemer: schepen van sport Lampole Jules x x x x 

Waarnemer: diensthoofd Vrije 

tijd Lambert Kristl  
x x x x 

Waarnemer: sportanimator  Lootens  Louis   x  

Waarnemer: 

campusverantwoordelijke sport Maes Kelly 
   x 

Deskundige technische dienst Platteau Francky x x  x 

Waarnemer: Tandem 

Lottin Dirk   x  

Hanssens Emmi    v 

Hennion Kenneth    v 

Waarnemer: GBA Cartreul Liesje  x x x 

Waarnemer NVA Rogie Conny    v 

Waarnemer: CD&V 
Vandenbunder Bram    v v 

Deroose Deborah    x 

 
X = aanwezig / 0 = afwezig / V = verontschuldigd / Vv = vervoegen op later moment / N = nieuw 
OS = ontslag / WN=waarnemend tot na aanstelling door de algemene vergadering 

 

A   V   E   L   G   E   M 

 

uw kenmerk| 
ons kenmerk| 

 
201020 verslag rvb 

|contact 
|datum 

Kelly Maes 
01/12/2020 

 



Pagina 2 van 7 

 

Agenda 

 Lek dak sporthal (toelichting Francky Platteau) 

 Overlopen vorig verslag 

 Nieuwe campusverantwoordelijke 

 Nieuws vanuit CBS en GR 

 Coronamaatregelen 

 Goedkeuring accommodatietoelage (subsidies sportverenigingen) 

 Sportlaureaten 

 Bedanking Koen en verwelkoming Eddy KVK Avelgem 

 Werken sporthal 

 Varia 

1. Lek dak sporthal (toelichting Francky Platteau) 

Burgemeestersconvenant 2008:  
• meer dan 7.000 lokale overheden verdeeld over 57 landen tekenen in op dit project met als 

doelstelling de CO2-uitstoot te verminderen. 
• Targets: 

• 2008-2020: -20% (Avelgem behaalt uiteindelijk – 12%) 
• 2020-2030: -40% 
• 2020-2050: -100% 
• Project wordt in onze regio gecoördineerd door LEIEDAL dat hiervoor het nodige 

onderzoek doet. Avelgem kan de uitstoot met 37,01% verminderen tegen 2030 als 
de gemeente inzet op een aantal strategische doelen. Eén van deze doelen die 

zorgt voor -6,46% minder CO2-uitstoot is het inzetten op zonnepanelen bij: 
• Particuliere woningen 
• Industrie 
• Scholen 

• Publieke gebouwen 
Burgemeestersconvenant 2008 - vervolg  

• Aangezien het inzetten op zonnepanelen kan bijdragen tot een aanzienlijke vermindering 

van de CO2-uitstoot, tekende onze gemeente in op het project VLASKRACHT (project van 
Leiedal) waarbij in 2019 onderzocht werd op welke publieke gebouwen zonnepanelen 
mogelijk en efficiënt waren. 

 
Zonnepanelen voor sportcentrum Ter Muncken: 

• Conclusies onderzoek VLASKRACHT: 
• Dak van het zwembad is niet draagkrachtig genoeg 
• Dak van de tribune van het voetbalstadion is niet draagkrachtig genoeg 

• Dak van sportzaal 2 is draagkrachtig genoeg 
• Dak van sportzaal 1 is draagkrachtig voor een beperkte installatie (tussen de 2 lichtstraten  

maar gezien sportcentrum Ter Muncken een grootverbruiker is met hoge piekwaarden (65 
kwh) is een grote installatie over het volledige dak aangeraden. Hiervoor: 
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• Moet het dak aangepast worden: aangeraden wordt om de lichtstraten te 

vermijden. 

• Moet het dak verstevigd worden. 
‘Geïntegreerd’ dossier: dossier ‘problematiek waterinsijpeling’ en dossier ‘plaatsing zonnepanelen’ 
worden één dossier   

Problematiek van de waterinsijpeling: 
• Problemen starten tijdens vorige legislatuur 2012-2018. 

• Een studiebureau stelde vast: 
Vaststelling 1: Dat er structurele problemen zijn: 

• Afwerking achter de bardages 
• Niet aangepaste hellingsgraden waardoor waterstagnatie 
• Niet aangepaste diameters van afvoeren 
• Dichting lichtstraten. 

Vaststelling 2: dat de daken van het sportcentrum op diverse plaatsen nood hebben aan 

kleinere herstellingswerken (dus geen structurele aanpassingswerken maar normaal 
onderhoud door slijtage) 

Vaststelling 3: Dat 3 factoren nefast zijn voor goede waterdichting: 
• Het aanbouwen -> de contouren blijven zwakke plaatsen. 
• Asfaltdaken zijn ‘thermische eilanden’: het temperatuurverschil tussen de koudste 

meting (winter) en de warmste meting (zomer) liep op tot meer dan 80°. Dit legt 

serieuze stress op de verbindingsnaden en dichtingsrubbers. 
• De trillingen van zwaar verkeer. Dit legt stress op de verbindingsnaden. 

Het studiebureau stelde voor: 
• Om de afwerking achter de bardages aan te pakken -> dit werd uitgevoerd. 
• Om de afwateringshellingen aan te passen -> dit werd uitgevoerd 
• Om in te zetten op snellere evacuatie van het regenwater -> grotere afvoeren / voorzien 

van spuiers / … -> dit werd uitgevoerd. 

• Om de kleine herstellingen (vaststelling 3) te laten uitvoeren -> dit werd uitgevoerd. 
• Om de lichtstraten aan te pakken: 

• Scenario 1: verhinderen dat regenwater gedurende langere tijd langs de 
lichtstraten kan lopen door in te zetten op opstanden en aanpassing van de 

hellingsgraad -> er werd voor dit scenario gekozen en dit werd dan ook uitgevoerd. 
• Scenario 2: om de lichtstraten te verwijderen en de daardoor gecreëerde 

openingen volledig te dichten waardoor er geen natuurlijke lichtinval meer zou zijn 

in zaal 1. Dit scenario werd niet weerhouden. 
• Dossier plaatsing zonnepanelen betekent een opportuniteit om:   

• scenario 2 (verwijderen lichtstraten) aan te pakken: via de lichtstraten komt nog 
steeds regenwater binnen, dat zich verdeelt onder de aanwezige isolatie. Waar de 
isolatie verzadigd raakt, valt het water naar beneden. 

• Het dak te verstevigen. Hierbij kan best geopteerd worden om een nieuw dak te 

plaatsen op een stevige constructie boven het bestaande dak. Deze stevige 
constructie is draagkrachtig genoeg voor zonnepanelen op het ganse dak van 
sportzaal 1 en dient als een soort ‘paraplu’ over het oude dak.  

Opdracht voor raming werd gegeven aan een architectenbureau. 
Gevraagd: 

• Verwijderen lichtstraten en dichtmaken van de gecreëerde openingen met dezelfde 

geïsoleerde platen als de rest van het dak (binnenzicht moet gelijk zijn). 

• Verstevigen van de draagkracht via overspanningen te plaatsen over het oude dak. 
• Plaatsen van een nieuw dak (steeldeck) op deze overspanningen als een soort paraplu. 
• Plaatsen van zonnepanelen op de steeldeck. 

 Raming: circa 350.000 euro. 
 
Verder verloop 

• Het gemeentebestuur heeft de opdracht gegeven om een definitief bestek en raming te 

laten opmaken voor deze werken zodat deze kunnen uitgevoerd worden in 2021. Het effect 
op de exploitatie zal in principe minimaal zijn. 

• Eenmaal bestek en raming klaar zijn, worden deze aangeboden aan de gemeenteraad (14 
december 2020). 

• Na goedkeuring door de gemeenteraad worden aannemers aangeschreven. 
• Gunning van de opdracht voorzien in het voorjaar.  
• Uitvoering zo snel mogelijk aansluitend op de gunning: er wordt gestreefd om de werken te 

beëindigen in juni 2021 zodat aansluitend de zonnepanelen kunnen geplaatst worden,
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2. Overlopen vorig verslag  

Geen opmerkingen of aanvullingen. 

3. Nieuwe campusverantwoordelijke sportdienst 

Kelly Maes heeft zich voorgesteld. 

4. Nieuws vanuit CBS en GR 

16/06/2020 Scorebord voor de sportzaal 

28/09/2020 GR: Goedkeuring subsidiereglement sport 

29/09/2020 Goedkeuring veldtoertocht MTB waterhoektocht 

06/10/2020 Goedkeuring financiële tegemoetkoming coronagerelateerde 

infrastructurele noden: een erkende verenigingen hadden bij de 
heropstart na de 1ste lockdown te kampen met coronagerelateerde 
capaciteitsbeperkingen van hun gebruikelijke infrastructuur. Het 
schepencollege besliste hen als volgt hierbij te ondersteunen en 
tegemoet te komen:  

 Erkende Avelgemse verenigingen die, omwille van de 

coronagerelateerde  capaciteitsbeperking in de gemeentelijke 

infrastructuur, genoodzaakt zijn om uit te wijken naar een 

grotere gemeentelijke zaal, kunnen deze zaal huren aan het 

tarief van hun gebruikelijke infrastructuur. Deze uitzondering is 

enkel van toepassing zolang de coronagerelateerde 

capaciteitsbeperking geldt.  

 Erkende Avelgemse verenigingen die, omwille van de 

coronagerelateerde  capaciteitsbeperking in hun eigen 

infrastructuur, genoodzaakt zijn om uit te wijken naar 

gemeentelijke infrastructuur, kunnen gratis gebruik maken van 

de gemeentelijke infrastructuur. Deze uitzondering is enkel van 

toepassing voor ledenactiviteiten die deze vereniging, in normale 

omstandigheden, in de eigen infrastructuur organiseert en enkel 

zolang de coronagerelateerde capaciteitsbeperking geldt.  

 Indien een erkende Avelgems vereniging, omwille van de 

coronagerelateerde capaciteitsbeperking in de gemeentelijke 

infrastructuur, genoodzaakt is om uit te wijken naar niet-

gemeentelijke infrastructuur, kan de betreffende vereniging een 

financiële tussenkomst vragen aan het college van burgemeester 

en schepenen. Deze uitzondering is enkel van toepassing voor 

ledenactiviteiten die deze vereniging, in normale 

omstandigheden, in de gemeentelijke infrastructuur organiseert 

en enkel zolang de coronagerelateerde capaciteitsbeperking 

geldt.  

Bij de sportvereniging werd bovenstaande ondersteuning voorzien voor 
Karate-Do. Jammer genoeg volgde er snel een 2de lockdown waardoor de 
activiteiten opnieuw moesten worden gestaakt.  
 

20/10/2020 NBD: Vraag tot uitzondering verhuurreglement Sint-Jan Berchmans 
College: het kunstgrasterrein wordt in de coronatijden gratis ter 
beschikking gesteld van de scholen. Op deze manier kunnen we in 
coronatijdens outdoor sport door de scholen ondersteunen en faciliteren. 
Tijdens de 1ste lockdown maakte ook GO Avelgem hiervan gebruik.  

27/10/2020 Aankopen van bureaustoelen en reddersstoel voor de sportdienst 

5. Coronamaatregelen 

 Draaiboek voor zowel sporthal, zwembad als Outrijve 
 Mailen naar clubs en scholen over de laatste updates 
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 Te woord staan bij vragen en bedenkingen 

 

Momenteel enkel indoor sport voor -12 jaar 
Zwembad terug open 
Georganiseerd sporten (clubsport) voor +12 jaar outdoor en in zwembad in bubbels per 4. 

6. Goedkeuring accommodatietoelage 

Integrale competitieverenigingen 
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Anders dan integrale competitieverenigingen 
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Advies sportraad: positief. Voorstel wegingsfactor goedgekeurd. 

7. Sportlaureaten 

Gaat niet door dit jaar gezien er niet veel sportevenementen zijn doorgegaan en niet alle sporters 
de kans hebben gekregen om hun sport ten volle te beoefenen. 

We zorgen voor een alternatief zoals een interview, foto’s, sporter in de kijker zetten in Info-
krantje. Kelly stuurt mail naar alle verenigingen met de vraag naar uitzonderlijke sportprestaties 
uit het voorbije sportjaar. 

Hopelijk kunnen we in de zomer nog een fysieke viering organiseren (eventueel op 

evenementenweide van Spikkerelle). 

8. Bedanking Koen en verwelkoming Eddy KVK Avelgem 

Officiële verwelkoming van Eddy. 

9. Werken in de sporthal 

Personeel sportdienst heeft niet stilgezeten: Grondig poetswerk, schilderwerken, administratieve 
steun aan gemeentehuis, opbellen ouderen, triagecentrum Waregem, nieuwe saltosloten… 

10. Varia 

 Inbraak vrijetijdsinfrastructuur – aantal recente inbraken, verhoogde waakzaamheid.  

 De sportraad vindt het belangrijk om duidelijk zicht te hebben op de noden die momenteel 

niet in de gemeentelijke sportinfrastructuur kunnen gelenigd worden. De nieuw te bouwen 

sportinfrastructuur van SJB biedt een opportuniteit, maar op vandaag is er onvoldoende 

duidelijkheid welke verenigingen welke noden hebben. Er wordt een advies geformuleerd 

t.a.v. het schepencollege met de vraag om de sportdienst de huidige en toekomstige 

infrastructurele noden van de erkende Avelgemse sportverenigingen te laten onderzoeken. 

 
Verslaggever: Kelly Maes, campusverantwoordelijke sport, namens 
 
 
 
 

Alex Frooninckx           Lieve Vanwambeke 

voorzitter sportraad          secretaris sportraad 


